
ورزشی ـ اخبار كشور

جانشین رئیس ســتاد مرکزی اربعین حسینی از 
ارسالی مردم  ارســال 150 میلیارد تومان کمک های 
ایران برای برگزاری هرچه باشکوه تر مراسم اربعین خبر 

داد.
حبیــب الله دهمرده در دیدار با آیت الله مکارم شــیرازی از 
مراجع تقلید اظهار داشت: کمک های ارسالی که توسط مردم 
و خیرین از سراسر کشور تامین شده با بیش از 180 تریلی به 

کشور عراق ارسال شده است.
وی با بیان اینکه برای ساماندهی مراسم اربعین امسال، 11  
کمیته در ستاد مرکزی اربعین حسینی شکل گرفته است، اظهار 
داشت: 6 قرارگاه فرعی در کشور عراق تشکیل شده است که 
در حوزه های امنیت، اسکان، تغذیه، نقلیه، کنسولی و فرهنگی 

فعالیت می کنند.
مشاور رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات با بیان اینکه 75 
درصد زائران اربعین از کشورمان از مرز مهران و دیگر زائران از 
مرزهای چذابه و شلمچه به عراق سفر می کنند، خاطر نشان 
کرد: کمک های ارسالی از کشورمان در سال جاری نسبت به 
ســال گذشته چندین برابر شده است و بیش از 4هزار نفر به 

عنوان خدمتگزار در این مراسم حضور دارند.
وی از ایجاد پایگاه های فرهنگی در مسیر پیاده روی اربعین 
خبر داد و گفت: در این مسیر بیش از یک یک هزار بنر و تابلو 
با مضامین مذهبی و فرهنگی نصب شده و در 200 نقطه در 
مسیر نمازجماعت متمرکز برگزار می شود و مبلغان بسیاری 
برای بیان آموزه های دینی و پاسخگویی به سؤالات در مراسم 

اربعین حضور دارند.
رئیس سازمان بهزیستی خبر داد

اختصاص هزار میلیارد تومان 
برای اشتغالزایی معلولان

رئیس ســازمان بهزیســتی کشــور گفت: برای 
برابر  اعتباری  مددجویان  اشتغالزایی  و  توانمندسازی 
هزار میلیارد تومان در اختیار بهزیستی قرار داده شده 

است.
به گزارش خبرنگار مهر، انوشیروان محسنی بندپی در دیدار 
با اســتاندار کرمان گفت: با اجرای طرح تحول نظام سلامت 

10میلیون نفر تحت پوشش بیمه قرار گرفتند.
وی با اشاره به تولد سالانه 30 هزار کودک معلول در ایران، 
افزود: تصادفات، مســائل حین بارداری، اختلالات ژنتیکی و 
بیماری ها از جمله عواملی هســتند که باعث بروز معلولیت ها 

می شوند.
محســنی بندپی با اشــاره به لزوم افزایش سطح آگاهی 
جامعه در این زمینه بیان کرد: متاسفانه شاهد رشد روزافزون 
آسیب های اجتماعی و معلولیت ها هستیم و باید در این خصوص 

چاره اندیشی شود.
وی از وجــود راهکارهای علمی برای پیشــگیری از این 
آسیب ها و همکاری 227 مرکز مشاوره خصوصی با بهزیستی 
خبر داد و گفت: بعد از وقوع فاجعه منا تیم هایی در بهزیستی 
به منظور کمک برای رفع مشکلات روحی و روانی خانواده های 

جانباختگان تشکیل شده است.
وی با انتقاد از برون سپاری کلینیک های فیزیوتراپی، افزود: 
بهزیســتی باید در این زمینه ورود پیدا کرده و کلینیک های 

فیزیوتراپی را راه اندازی کند.

واکنش دیر هنگام رئیس فدراسیون فوتبال به نامه سازمان لیگ

داوری ها ضعف داشته باشد، شما هم مقصر هستید!
سرویس ورزشی-

رئیس فدراســیون فوتبال در تازه ترین صحبت های 
خود به انتقاد از نامه اخیر رئیس سازمان لیگ در خصوص 
قضاوت ضعیف برخی داوران پرداخت و گفت: اگر داوری ها 

ضعف داشته باشد، سازمان لیگ نیز مقصر است.
درســت در روزهایی که انتقادات از قضــاوت برخی داوران 
فوتبال شدت گرفته بود، مهدی تاج رئیس سازمان لیگ در نامه ای 
به کفاشیان ضمن انتقاد از اشــتباهات تاثیرگذار داوران در لیگ 
برتر و جام حذفی از او خواسته تدبیری برای کاهش این مشکلات 

اتخاذ کند.
ایــن اقدام رئیس ســازمان لیگ در شــرایطی بود که وی و 
همکارانش بیشترین نقش را در برگزاری مسابقات لیگ برتر دارند؛ 
بر همین اساس نیز برخی کارشناسان اقدام تاج در نگارش نامه را 
فرار رو به جلو توصیف کردند و در تحلیل های خود به این موضوع 
اشاره کردند که ســازمان لیگ می خواهد اشتباهات داوران را به 
گردن فدراسیون بیاندازد و خود هنرمندانه از این بازی خارج شود!

کفاشیان: آقای تاج شما هم در بازی هستید! 
جالب اینکه کفاشیان هرگز پاسخی به نامه تاج نداد تا اینکه 
روز گذشته در حاشیه برگزاری کلاس توجیهی و آموزشی داوران 
لیگ برتر به مواردی اشــاره کرد که نشــان می داد حسابی از این 

اقدام سازمان لیگ ناراحت شده است.
رئیس فدراســیون فوتبال دیروز گفــت: اصلا آن نامه نیاز به 
رســیدگی ندارد. ایــن نامه ها نباید زده می شــد. این نامه ها یک 
هجمه ای بود که بگویند ما در بازی نیستیم ولی همه ما در بازی و 

فوتبالی که انجام می شود هستیم. آن داوری که در زمین قضاوت 
می کند، تماشاگر و بنده که پشت میز هستم در این بازی هستیم 
و همــراه هم جلو می رویم و اگر نقصی نیز وجود داشــد باید رفع 

کنیم.
او ادامه داد: آنچه که خیلی مهم اســت و همه اعضا و جامعه 
فوتبال باید بدانند روند سالمی اســت که در فوتبال ایران وجود 

دارد. ما در سلامت کارمان شک نداریم و اگر کوچک ترین شکی به 
ناسالمی بخشی ببینیم آن را از بین خواهیم برد و پاکش می کنیم.

رئیس فدراسیون فوتبال ایران با بیان اینکه مسابقات فوتبال 
مثل والیبال و کشــتی نیســت که صحنه های آن بازبینی داشته 
باشد، ابراز کرد: به داوران گفتم اشتباهات شما جزئی از بازی است 
کــه دنیا و فیفا آن را قبول کردند. داوران ما باید با یک اعتماد به 

نفس قوی کارشان را انجام دهند و مطمئن باشند از آنها حمایت 
می کنیم. از هیچ ضربه و فشار خارجی نیز تاثیر نمی گیریم. خانواده 
فوتبالی ما باید از داوران حمایت کنند و نگران این موضوع نباشند 
که از بیرون می گویند دو نفر با هم رفیق هستند یا نیستند چون 

این چیزها در داوری ایران نیست.
 کفاشــیان اضافه کــرد: در قدیم یادم اســت بعضی اوقات 
مواردی به بعضی اشــخاص می گفتند ولــی در حال حاضر هیچ 
چیز و مدرکی نداریم که خدای ناکرده مطلبی از آن دســت مثل 
پارتی بــازی، رفاقت یا هر چیز دیگری بــرای اینکه به نفع تیمی 
سوت بزنند وجود داشته باشد. همه با اعتماد به نفس وارد زمین 
می شــوند و قضاوت می کنند و ما نیز باید از آنها حمایت کنیم تا 

کارشان را با قدرت انجام دهند.
کفاشــیان در پایان با خوب توصیف کردن اوضاع داوری در 
ایــران اظهار کرد: یادم می آید حتی یکــی، دو داور ایرانی هم در 
مسابقات خارج از کشــور قضاوت نمی کردند و می گفتند داوران 
ایرانی را قبول نداریم اما حالا به ســطحی رســیدیم که 9-8 نفر 
در بازی هــای بین المللی قضاوت می کنند. ملاک های ما در مورد 
وضعیت داوری در ایران باید این چیزها باشد نه اینکه اگر داور در 
یک بازی خاص اشتباه کرد همه داوری را بکوبند. ما باید به حضور 
داوران در بازی های بین المللی، الیت ها و هماهنگی بین آنها توجه 
داشــته باشیم.خدا را شکر کمیته داوران در روزهای اخیر دو، سه 
جلسه برگزار کرده و سیاست های خاصی برای چینش و فعال نگه 
داشتن تمام داوران در نظر گرفته است. ان شاالله با تغییرات انجام 

شده فصل آینده روند بهتری در داوری ایران خواهیم دید.
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خواندنی از ورزش ایران

* مرحله جدید اردوی تیم ملی دوچرخه سواری سرعت در پیست دوچرخه سواری آزادی تشکیل می شود و 5 رکابزن در بخش 
بزرگسالان و دو رکابزن در بخش جوانان به این مرحله اردو دعوت شده اند. نکته جالب در میان نفرات دعوت شده این است 
که نامی از محمد دانشور رکابزن طلایی ایران وجود ندارد و او به اردوی تیم ملی دعوت نشده است.دانشور مدتی قبل نسبت 
به وجود بعضی از مسائل گله مند بود و خالقی دبیر فدراسیون درباره دعوت نشدن او به اردوی تیم ملی گفت: دلایل خاصی 

دارد که به خودش ابلاغ کرده ایم و قرار است به فدراسیون بیاید و صحبتی داشته باشیم.
* رئیس ســازمان لیگ جودو از آغاز لیگ برتر و دسته اول این رشته در ماه آینده خبر داد و گفت: برای حضور 
در لیگ برتر 9 تیم اعلام آمادگی کرده اند که کارهای ثبت نام در حال انجام است و در 18 آذرماه نخستین هفته 

لیگ برتر و دسته اول و افتتاحیه لیگ نوجوانان برگزار خواهد شد.

اخبار کوتاه از فوتبال

برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال پس از انتخابات فیفا
انتخابات فدراســیون فوتبال برای تعیین رئیس این فدراسیون پس از انتخابات 
فیفا برگزار می شــود. پیش از این گفته می شد احتمالاً انتخابات فدراسیون 4 اسفند 
امســال برگزار خواهد شد که بعداً کفاشیان، رئیس فدراسیون فوتبال اعلام کرد که 
انتخابات در تاریخ 12 اســفند برگزار خواهد شــد. البته قرار است انتخابات فیفا در 
تاریخ 6 و 7 اسفند در زوریخ برگزار شود که این موضوع نیز روی انتخابات ایران تأثیر 
گذار بوده و علی کفاشــیان در آخرین اظهار نظر خود اعلام کرده است که انتخابات 
ریاست فدراســیون فوتبال در نیمه دوم اسفند ماه امســال و احتمالاً در تاریخ 18 

اسفند برگزار می شود.
دایی: نمی دانم معیار دعوت بازیکن به تیم ملی چیست؟  
علی دایی دیروز درباره عملکرد تیم ملی ایران برابر ترکمنستان، گفت: جوانگرایی 
که در تیم ملی رخ داده خیلی خوب اســت ولی باید پایدار باشــد و نباید این گونه 
باشــد که بعد از مدتی کار را رها کنند. ســرمربی صبای قم در واکنش به این سوال 
کــه نظرش راجع به اینکه کی روش گفته رحمتی مثل دایی از تیم ملی بازنشســته 
شده، چیست؟ گفت: نمی دانم منظور کی روش چه بوده اما باید بگویم که ما بازیکنان 
خیلی آماده ای در لیگ داریم که به تیم ملی دعوت نمی شوند. ما دوست داریم معیار 

دعوت به تیم ملی را بدانیم. 
بازگشت مدافع مغضوب فرکی به سپاهان

علی احمدی، مدافع تیم فوتبال سپاهان که از ابتدای فصل امسال با نظر حسین 
فرکی به خاطر مسائل فنی از این تیم کنار گذاشته بود پس از برکناری فرکی از این 

تیم اصفهانی دوباره به تمرینات این تیم بازگشت.
قضاوت فغانی در جام باشگاه های جهان 2۰15

داور فینال رقابت های جام ملت های آســیا 2015 برای قضاوت رقابت های جام 
باشگاه های جهان 2015 در ژاپن انتخاب شد.رقابت های جام باشگاه جهان 2015 با 
میزبانی ژاپن از 19 لغایت 29 آذر 94 برگزار می شود و کنفدراسیون فوتبال آسیا از 
انتخاب علیرضا فغانی جهت قضاوت این مسابقات خبر داد. رضا سخندان و محمدرضا 
منصوری به عنوان کمک داوران فغانی در رقابت های جام باشگاه جهان 2015 حضور 

خواهند داشت.

در مرکز آموزشی درمانی امام رضا )ع( صورت گرفت
پیوند 3 انگشت قطع شده یک بیمار 

در لارستان
برای نخستین بار با تلاش پزشکان عمل پیوند 3 انگشت قطع  
شــده بیماری در مرکز آموزشی درمانی امام رضا )ع( لارستان 

صورت گرفت.
به گزارش خبرگزاری فارس از لارســتان، عمل پیوند ســه انگشت 
قطع شده یک مجروح دربیمارستان امام رضا)ع( با موفقیت انجام و حال 

عمومی  بیمار رضایت بخش گزارش شده است.
معــاون درمــان بیمارســتان امام رضــا )ع( لارســتان بعدازظهر 
دیروزدرجمــع خبرنگاران درباره این عمل پیوند گفت: با توجه به قطع 
کامل ســه انگشت ازمحل اتصال به دست و نبود زمان کافی برای اعزام 
بیمار به مراکز مجهزتر وظیفه انسانی و شرعی خود دانستم که این عمل 

جراحی را انجام دهم.
محمود چهرازی افزود: توانســتیم به کمک تیم جراحی و بیهوشی 
بیمارستان امام رضا )ع( لارستان، عمل پیوند انگشت را برای نخستین بار 

در لارستان انجام دهیم.
این پزشک متخصص خاطرنشــان کرد: هم اکنون وضعیت عمومی 
بیمار مناسب است و از بیمارستان ترخیص شده ، اما برای تصمیم گیری 
درباره نتیجه عمل هنوز زود است، ولی شواهد بالینی حکایت از وضعیت 

مناسب انگشتان به  استثنای یک انگشت دارد.

اختصاص 1۰ میلیارد ریال اعتبار 
به مؤسسه  های قرآنی نوپا

معاون مدیرکل آموزش و توســعه مشارکت های قرآن و 
عترت وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: برای مؤسسه های 
قرآنی نوپای کشــور 10 میلیارد ریال اعتبار در نظر گرفته 

شده است.
حمیدرضا شیخ ویسی در سمنان به خبرنگاران گفت: پرداخت 
کمک های بلاعوض به مؤسســه های قرآنی نوپا از بخش های بسته 
حمایتی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است که در نیمه دوم سال 

94 محقق می شود.
وی افــزود: دیگر بخش بســته حمایتی این وزارتخانه شــامل 
10میلیارد ریال اســت که به 300 مؤسسه نوپا اختصاص می یابد و 
مؤسسه های قرآنی که تاکنون هیچ تسهیلاتی دریافت نکرده باشند 

نیز 30 تا 100 میلیون ریال دریافت می کنند.
وی ادامــه داد: اجرای طرح نظــارت و ارزیابی عملکرد بیش از 
دوهزار و 200 مؤسســه قرآن و عترت تحت پوشش این وزارتخانه 

نیز در این بسته حمایتی پیش بینی شده است.
شــیخ ویسی با اشــاره به آغاز فعالیت هیئت های رسیدگی به 
امور مؤسســه های قرآنی در کشــور گفت: آیین نامه صدور مجوز 
فعالیت مؤسســه های قرآن و عترت نیز در آینده به تصویب نهایی 

می رسد.
وی گفــت: با صدور این آیین نامه، فعالیت هیئت های نظارت بر 
عملکرد و رسیدگی به امور مؤسسه های قرآنی ادغام می شود. عزم 
جــدی دولت و بخش خصوصی برای توســعه فعالیت های قرآنی، 
تشــکیل صندوق بیمه فعالان قرآنی و تخصیص 100 میلیاردریال 
اعتبار برای بیمه فعالان قرآنی کشــور، از دیگر برنامه های حمایتی 
از مؤسســه های قرآنی از سوی این مسئول وزارت فرهنگ و ارشاد 

اسلامی عنوان شد.
معاون مدیر کل آموزش و توســعه مشارکت های قرآن و عترت 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی، ســاماندهی فعالیت های قرآنی 
مهدهای کودک و برگزاری دوره های آموزشی را نیز از دیگر برنامه های 

سال 94 وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی عنوان کرد.
چهار هزار و 500 مؤسسه قرآن و عترت در کشور فعالیت دارند که 
دوهزار و 200 مؤسسه زیر پوشش وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی هستند.

نکته  ورزشی

افتخارآفرینان كشتی
در دام جاه طلبان بیمار، اسیر نشوند!

سرویس ورزشی-
 اهالی کشــتی از ماجرای صادق گودرزی و فدراســیون کشتی اطلاع دارند 
و می دانند که گودرزی در مصاحبه ای به شــدت علیه فدراســیون کشتی و نحوه 
مدیریت آن و مربیان تیم ملی کشــتی آزاد و... موضــع گرفته بود، که با واکنش 
فدراســیون و به ویژه مربیان تیم ملی کشتی آزاد، )محمد طلایی و...( روبه رو شد. 
این ماجرا ســرانجام با پا درمانی منصور برزگر که باعث شد فدراسیون نشینان با 
حضور گودرزی در فدراســیون موافقت کنند و به اصطــلاح او را بپذیرند، و ابراز 
ندامت صادق گودرزی و گذشت طلایی و مربیان تیم ملی و... ختم به خیر شد و... 
اما حیف است که این موضوع به عنوان درس عبرت برای سایر اهالی کشتی، 
به ویژه آنها که اســم و رسمی دارند و افتخاراتی را به نام خود در کشورشان ثبت 

کرده اند، حفظ نشود و دیر یا زود از بین برود. 
درس بزرگ این ماجرا این بود که چهره های نامدار کشــتی در دام جریانات 
بیمار، جاه طلب و قدرت پرســت نیفتند. کسانی که در هر دوره و هر مقطعی چون 
به بازی گرفته نمی شــوند، یا پســت و مقام به آنها نمی دهند و سبیلشان چرب 
نمی شــود و... خلاصه چون »نیستند«، ســعی می کنند با لطائف الحیل و به ویژه 
امکانات بادآورده و پول مردم و بیت المال، در کار مدیریت های کشتی اخلال کنند، 
موش بدوانند، خودشان را پشت این و آن قایم کنند و دعوا و تفرقه راه بیندازند. 

صادق گودرزی در دام این جریانات افتاد و خوشــبختانه با نصیحت و هدایت 
بزرگ ترهایی چون برزگر و... خیلی زود فهمید ماجرا از چه قرار است و چه کسانی 
و جریاناتــی او را به بازی گرفته اند و... و عاقلانه تریــن کار را انجام داد و به وادی 

لجبازی و »قد بازی«! و... این طور حرف ها نیفتاد و... 
البته این حرف ما هرگز به معنی این نیست که در کشتی باب انتقاد و حرف 
حق زدن، بســته شــود، این کار بدون تردید به ضرر کشتی و مسئولان آن است، 
حرف سر این است که کسی و جریانی، چهره های مطرح و افتخارآفرین کشتی را 

»هالو« فرض نکند و به نفع اهداف کوچک خود »بازیچه« قرار ندهد و... همین!

دومین نشان طلای بانوی پرافتخار تیم ملی تیر و کمان 
نعمتی: هم در المپیک مسابقه می دهم 

هم در پارالمپیک
زهرا نعمتی و مجید کاکوش با کسب نشان طلا به سهمیه پارالمپیک 

2016 ریو دست یافتند.
در دومیــن روز از رقابت های قهرمانی تیر و کمان معلولان آســیا، دو نماینده 
ایران به نشان طلا و سهمیه مستقیم پارالمپیک دست یافتند.زهرا نعمتی در ریکرو 
انفرادی زنان با کســب نشــان طلا و عنوان قهرمانی موفق شــد سهمیه مستقیم 
بازی های پارالمپیک را بدست آورد و اکنون با در دست داشتن دو سهمیه المپیک 
و پارالمپیک، اولین ورزشــکار دارای معلولیت ایرانی اســت که مجوز حضور در دو 
 W1 رویــداد بزرگ جهانی را دارد.مجید کاکوش، دیگر نماینده ایران نیز در کلاس
کامپوند مردان موفق شــد اولین نشان برون مرزی خود را بدست آورد و با کسب 

مدال طلا، وی نیز به سهمیه مستقیم پارالمپیک دست یافت.
زهرا نعمتی، بانوی طلایی و پرافتخار تیم ملی تیر و کمان جانبازان و معلولان 
ایران پس از کســب سهمیه پارالمپیک، افزود:  مسابقات قهرمانی آسیا در بخش 
کسب سهمیه بسیار طولانی و خسته کننده بود، اما خوشحالم که با بدست آوردن 
آن یکبار دیگر توانســتم دل مردم را شــاد کنم. وی خاطرنشان کرد: با مسجل 
شدن سهمیه پارالمپیک، تصمیم دارم هم در المپیک و هم در پارالمپیک شرکت 
کنم و امیدوارم این امر محقق شود. اولین ورزشکار دارای معلولیت المپیکی ایران 
خاطر نشــان کرد: تمام سعی من بر این است که با انرژی و انگیزه بالا از فردا در 
رقابت های قهرمانی آسیا نیز شرکت کنم تا به مدال قهرمانی آسیا نیز دست پیدا 
کنم. نعمتی در پایان گفت:  ســهمیه پارالمپیک را به همسرم که برای دستیابی 
کسب سهمیه المپیک و پارالمپیک همواره همپای من بوده است، تقدیم می کنم.

هندبال انتخابی المپیک 2016 ـ قطر 
تیم ملی گام نخست را محکم برداشت

تیم ملی هندبال کشــورمان در نخستین دیدار خود در مسابقات 
انتخابی المپیک در آسیا برابر عمان به برتری رسید.

تیم ملی هندبال کشــورمان در نخســتین دیدار خود در مسابقات سهمیه 
المپیک آســیا عصر روز گذشــته برابر عمان به میدان رفت و در پایان با نتیجه 
39 بر 31 به پیروزی رســید. عرفان اســماعیلاجیچ، سرمربی تیم ملی هندبال 
کشــورمان در این دیدار میلاد مسائلی، سجاد استکی، محمدرضا رجبی، جلال 
کیانی، ســعید حیدری راد، شاهو نصرتی و پویا نوروزی نژاد را به میدان فرستاد. 
تیم ملی هندبال کشورمان در آخرین دیدار خود برابر عمان در بازی های آسیایی 
اینچئون و در حالی که ترکیب اصلی خود را در اختیار نداشــت با نتیجه 26 بر 
25 شکست خورده بود. تیم ملی کشورمان در دومین دیدار خود فردا دوشنبه، 
از ساعت 17:30 برابر ازبکستان به میدان خواهد رفت. ملی پوشان کشورمان در 
این رقابت ها با عمان، قطر، عربستان، ژاپن و ازبکستان هم گروه هستند. در دیگر 

دیدار این گروه عربستان 27 بر 19 ژاپن را مغلوب کرد.

پس از اعزام عجیب رئیس فدراسیون و در اوج بی پولی بوکس

مسئول امور مالی هم  راهی ایتالیا شد!
تیم ملی بوکس کشــورمان در حالــی تمرینات 
مشترک خود را در ایتالیا پیگیری می کند که مسئول 
امور مالی فدراســیون نیــز در این ســفر به همراه 

ملی پوشان حضور دارد!
گویا حواشی خود ســاخته این فدراسیون تمامی ندارد. 
احمد ناطق نــوری رئیس فدراســیون بوکس که همیشــه 
از بی پولــی این فدراســیون گلایه می کنــد در برخی مواقع 
تصمیمــات عجیبی می گیــرد که همیــن تصمیمات باعث 
می شود تا این مجموعه با حواشــی جدیدی درگیر شود.تیم 
بوکس ایران متشکل از ســجاد محمدپور، امین قاسمی پور، 
احسان روزبهانی و جاسم دلاوری برای برپایی اردوی تدارکاتی 
10 روزه به منطقه »ای سی سی« ایتالیا سفر کرده اند.سایت 
فدراســیون بوکس در حالی خبر آغاز تمرینات ملی پوشــان 
را روی خروجــی خود قرار داده اســت که گزارش کوتاهی از 
شــرایط ملی پوشان در ایتالیا را نیز در خبر ارسالی شرح داده 
اســت. در این گزارش تصویری از ملی پوشان منتشر شده که 
در گوشــه ای از تصویر »علی قندی تهرانی« مسؤل امور مالی 
فدراســیون نیز مشاهده می شــود. حال این سوال برای همه 

پیش آمده که چرا مسئول امور مالی فدراسیون که کارمند این 
مجموعه محسوب می شــود در این سفر تیم ملی را همراهی 
می کند؟! مهمترین سوال این است که اگر فدراسیون بوکس 
از لحاظ مالی هیچ مشکلی ندارد، چرا پس در مسابقات جهانی 
نماینده ای را اعزام نکرد؟ البته در مورد اعزام احمد ناطق نوری 
رئیس فدراسیون بوکس به همراه ملی پوشان به اردوی ایتالیا 
جنجال رســانه ای زیادی به پا شد که چرا ناطق نوری در این 
شــرایط بی پولی فدراســیون راهی ایتالیا می شود که دبیر و 
سخنگوی فدراسیون این طور پاسخ داد: پیش از اینکه تیم ها 
به مسابقات اعزام شوند در شورای برون  مرزی یک نماینده به 
عنوان حراســت وزارت ورزش انتخاب و معرفی می شود تا به 
همراه تیم به مسابقات اعزام شود، اما اگر رئیس فدراسیون در 
چنین سفرهایی کنار تیم باشد نیازی به اعزام نماینده حراست 
وزارت ورزش نیســت! ناطق نوری به همین دلیل در کنار تیم 
به مسابقات اعزام خواهد شد. درحالی که فدراسیون بوکس با 
مشــکلات مالی روبرو است وزیر ورزش و جوانان هم در جمع 
روسای فدراسیون اعلام کرده بود از سفرهای غیرضروری باید 

جلوگیری شود.

2 داور در تست آمادگی جسمانی کلاس داوری فوتبال شرکت نکردند و یک داور هم در حین تست مصدوم شد.
در پایان کلاس داوران فوتبال که دیروز زیر نظر مدرسان فیفا برگزار شد اتفاقات جالبی رخ داد.دیروز داوران ایرانی از مدرس 
ژاپنی  خواستند به دلیل سرمای هوا از گرفتن تست صرف نظر کند که مدرس ژاپنی به داوران می گوید اشکالی ندارد من به فیفا 
گزارش می کنم که کلاس داوری در ایران بدون گرفتن تســت برگزار شــد که در نهایت تست آمادگی جسمانی از داوران گرفته 
می شــود. با این حال حجت الله حق وردی و البرز حاجی پور دو داوری بودند که با صحبت با مســئولان داوری در تســت آمادگی 
جسمانی شرکت نکردند! فیروز سیف الله پور هم که سرماخورده بود ابتدا نسخه های پزشک و داروهایش را نشان داد اما مسئولان 

به او  گفتند باید تست بدهی که در نهایت کار او در جریان تست آمادگی جسمانی به آمبولانس کشیده  شد.
این کلاس داوری فوتبال دیروز در شرایطی به پایان  رسید که مسئولان داوری می گویند با برگزاری این کلاس داوری شرایط 

در ادامه لیگ بهتر خواهد شد. این در حالی است که برخی از داوران لیگ برتری در این کلاس شرکت نکردند.

پاسخ منفی مدرس ژاپنی به داورانی که سردشان بود!
2  داور لیگ برتری تست ندادند

اولین طلای تاریخ بانوان ایران در کاراته جهان به زهره برزگر کاراته کای تیم ملی زیر 21 سال دختران رسید.
در سومین روز از نهمین دوره رقابتهای کاراته قهرمانی جهان، دیروز در وزن 55-کیلوگرم، زهره برزگر نماینده شیلی را 
یک بر صفر شکست داد و سپس حریف چینی را 2 بر یک برد و در بازی سوم به مصاف کاراته کایی از ونزوئلا رفت و 3 بر 2 
پیروز شــد. برزگر در نیمه نهایی با حریفی از مجارســتان مبارزه کرد و 5 بر صفر به برتری رسید و راهی دیدار پایانی شد.در 
دیدار پایانی برزگر به مصاف نماینده ویتنام رفت و با نتیجه 2 بر صفر پیروز شد و نخستین طلایی تیم ایران لقب گرفت.در 
وزن 50-کیلوگرم هم زهرا طرازپور 2 بر صفر از ســد نماینده آفریقای جنوبی گذشــت، سپس 7 بر صفر حریفی از کوزوو را 
مغلوب کرد و در بازی ســوم مقابل نماینده مراکش 2 بر یک نتیجه را واگذار کرد و با توجه به راهیابی این حریف به فینال، 
طرازپور هم در جدول شــانس مجدد مبارزه خواهد کرد.طرازپور در این گروه نماینده مجارســتان را 2 بر صفر برد اما پس از 

تساوی یک بریک مقابل حریف چین تایپه ای با رای داوران بازنده شد و از رسیدن به مدال بازماند.

کسب اولین طلای تاریخ بانوان ایران در رقابت های جهانی کاراته 

پس از تشکیل جلســه فوق العاده هیئت رئیسه 
فدراســیون والیبال مقرر شــد ســرمربی تیم ملی 

بزرگسالان تا فردا)دوشنبه( انتخاب و معرفی شود.
با توجه به سفر دیروز داورزنی رئیس فدراسیون والیبال به 
عربستان جهت شرکت در اجلاس هیئت رئیسه کنفدراسیون 
والیبال آسیا، جلسه فوق العاده هیئت رئیسه فدراسیون والیبال 
جمعه شــب گذشــته در خصوص بررســی آخرین وضعیت 

گزینه های سرمربی تیم ملی والیبال برگزار شد.
در این جلســه افشاردوست و خوش خبر آخرین اخبار و 
اطلاعــات را از مذاکرات خود با آناســتازی و لوزانو در اختیار 
اعضا قرار دادند و در جلســه شــرایط آنها مورد بررسی قرار 

گرفت. امیرحســین منظمی عضو هیئت رئیســه فدراسیون 
والیبال در این خصوص گفت: قرار اســت طی روز های اخیر 
برنامه لیگ لهستان و لیگ اروپا تغییر کند و با توجه به اینکه 
هر دو مربی مدنظر ما در لهستان هستند منتظر می مانیم تا 
برنامــه جدید خود را به ما اعلام کنند. به هر حال باید برنامه 
جدید دو مربی را بررســی کنیم و هرکدام که زودتر به ایران 
بیاید شــانس بیشتری برای نشستن روی نیمکت تیم ملی را 
دارد. هر دو گزینه اعــلام کرده اند که تیم ملی والیبال ایران 
برای مســابقات انتخابی المپیک بایــد 10 روز زودتر به ژاپن 
برود و با این شــرایط زمان آماده سازی تیم در ایران کمتر از 

قبل هم خواهد شد.

آناستازی یا لوزانو؛ سرمربی تیم ملی والیبال فردا معرفی می شود

سرویس شهرستانها-
پیکر دو شهید گمنام دوران دفاع مقدس 
و یک جانباز شیمیایی جنگ تحمیلی در 
رشت و قائم شهر تشییع و به خاک سپرده 

شدند.
به گزارش خبرنگار کیهان از رشت، پیکر دو 
شهید گمنام 8 سال دفاع مقدس با حضور مردم 
گیلان در رشت تشییع و در محوطه دانشگاه آزاد 

اسلامی این شهر به خاک سپرده شدند.
رســول جلالــی مدیرکل حفظ آثار و نشــر 
ارزش های دفاع مقدس گفت: این شهیدان 19 و 
22 ساله بوده و در سال 1361 در عملیات والفجر 
یک در مناطق عملیاتی فکه و شرهانی به شهادت 

رسیده بودند.
در همین حال خبرنگار کیهان از قائم شــهر 
گــزارش داد حــاج »محمدعلی برزگــر« که از 
جانبازان دوران دفاع مقــدس بود، عصر جمعه 
پیکرش بر روی دستان مردم قائم شهر تشییع شد 
و پس از حمل به زادگاهش روستای اسکندرکلا 
در کنار فرزند شــهیدش به خاک ســپرده شد. 
گفتنی است قاسم برزگر فرزند حاج  محمد علی 
برزگر  سال 1365 در سن 21 سالگی در منطقه 

شلمچه به درجه رفیع شهادت نایل آمد. 

مسئول دبیرخانه کانون های فرهنگی و 
هنری مساجد استان ایلام از برپایی موکب 
بزرگ کانون های فرهنگی و هنری در ایام 
اربعین حسینی با عنوان »علمدار کربلا« در 

مهران خبر داد.
حجت الاسلام والمسلمین »علی چراغی پور« 
در گفت وگو با خبرنگار ایسنا در ایلام اظهار کرد: 
موکب کانون های فرهنگی - هنری مســاجد از 
5 تــا 15 آذر در مهران برپا می شــود و خدمات 
اسکان، پذیرایی، راهنمایی زائران، توزیع بسته های 
فرهنگــی، فعالیت دینــی و فرهنگی هم چنین 
خدمات اورژانســی را به زائران اربعین حسینی 

ارائه می دهد.
وی افــزود: برپایی ایســتگاه های صلواتی در 
مسیر عبور زائران از جاده حمیل تا پایانه مرزی 
مهران یکی از برنامه هایی است که به مورد اجرا 

گذاشته می شود.
چراغی پــور با بیان اینکه در آســتانه اربعین 
حســینی، ســوگواره »علمدار کربلا« به صورت 
کشوری در مرکز اســتان ایلام برگزار می شود، 
خاطرنشــان کرد: 28 آبان ماه مراسم اختتامیه 
این سوگواره در ایلام با حضور مهمانانی از حرم 
مطهر حضرت ابوالفضل)ع( و ستاد عالی کانون های 
مساجد هم چنین بازسازی عتبات عالیات برگزار 

می شود.

تشییع پیکر 2 شهید گمنام 
و یک جانباز در رشت و قائم شهر

برپایی موکب علمدار کربلا 
در مهران

فرمانده مرزبانــی نیروی انتظامی از کاهش 
بیش از 80 درصدی کشــف سوخت قاچاق در 

مرزهای کشور در سال جاری خبر داد.
سرتیپ قاسم رضایی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا 
اظهار کرد: کاهش چشــمگیر کشف سوخت در نقاط 
مرزی در نتیجه کنترل مرزهای داخل کشــور هزینه 

این اقدام را برای قاچاقچیان بالا برده است.
وی با توجه به اینکه اجازه عرض اندام در چپاول 
این ســرمایه های ملی را به سودجویان و قاچاقچیان 
نخواهیم داد یادآور شــد: بیــش از 44 تن انواع مواد 
مخدر در هفت ماه گذشــته توسط نیروهای مرزبانی 
کشف شد که نسبت به مدت مشابه سال قبل 40درصد 

افزایش نشان می دهد؛ البته مواد مخدر کشف شده فقط 
مختص نقاط صفر مرزی است و کشفیات داخل مرزها 

در این آمار لحاظ نشده است.
رضایی همچنین از افزایش کشــف کالای قاچاق 
در مرزهــا خبر داد و افزود: جمهوری اســلامی ایران 
هشت هزار و 700 کیلومتر مرز مشترک با چند کشور 
دارد، و نیروهای مرزبانی با تسلط کامل بر مرزها اجازه 

کوچکترین تحرکی را به قاچاقچیان نمی دهند.
فرمانده مرزبانی ناجا تاکید کرد: کشف شکر، پارچه، 
احشــام و دارو در نقاط صفر مرزی توســط نیروهای 
مرزبانی در هفت ماه گذشته 30 درصد نسبت به مدت 

مشابه پارسال کاهش داشت.

وی به تهدیدهای گروه تکفیــری داعش به ویژه 
در ایام منتهی به اربعین حسینی اشاره و اظهار کرد: 
به هیــچ وجه در داخل مرزهای جمهوری اســلامی 
ایران تهدیدی از سوی گروه های تروریستی احساس 
نمی کنیم و این تهدیدها مربوط به خاک عراق است.

رضایی گفــت: تحرک های گــروه داعش به طور 
دقیق رصد می شــود و اجازه دســتیابی به اهدافشان 

را نخواهیم داد.
وی افــزود: داعش مرزهای کشــورمان را تهدید 
نمی کند و ما در همه مناطق مرزی تحرک ها را رصد 
و با اشــراف کامل دنبال می  کنیم تا آســیبی متوجه 

مرزهای کشور نشود.

فرمانده مرزبانی نیروی انتظامی:

کشف سوخت قاچاق 
در مرزهای کشور 80 درصد کاهش یافت

قائم مقام دفتر حفاظت و حمایت ســازمان 
نابودی  از  جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور 
موجود  توده های شمشاد  و  رویشگاه ها  بیشتر 
در جنگل های شمال کشــور به علت بیماری 

سوختگی خبر داد.
مســعود ملکی به خبرنگار ایرنا در نوشهر گفت: 
بیماری سوختگی شمشاد در کل جنگل های هیرکانی 
واقع در استان های گیلان، مازندران و گلستان وجود 

دارد ضمن اینکه در بسیاری از مناطق نیز خشکیدگی 
کامل پایه های شمشاد به چشم می خورد.

وی تاکید کرد: رشد و توسعه این بیماری و همه گیر 
شدن آن در شمشــادهای جنگلی و حتی گونه های 
زینتی گســترش یافته اســت. ملکی درباره اقدامات 
انجام شده برای مقابله با این بیماری گفت در مجموع 
36 هکتار عملیات و پایش بهداشــتی به شیوه هرس 
اندام های آلوده و جمــع آوری و امحای بقایای آلوده 

انجام شــده است. البته با توجه به گستردگی مناطق 
آلوده، این قبیل اقدامات جزیی و محدود کارساز نیست!

وی اعتبار تخصیص یافته سال 1393 این دفتر را 
9 میلیارد و 730 میلیون ریال ذکر کرد و گفت: اعتبار 
تصویب شده برای سال 1394 و از محل طرح صیانت 
از جنگل های شمال، 51 میلیارد و 500 میلیون ریال 
است که تاکنون هیچ مبلغی تخصیص نیافته و اعتبار 

استانی نیز هنوز اعلام نشده است.

به دلیل بیماری سوختگی رخ داد

نابودی بیشتر توده های شمشاد در جنگل های شمال

کمک 15۰ میلیارد تومانی مردم 
به مراسم اربعین در کربلا

حدیث دشت عشق

 شهید »محمود غلامی فتلکی« در سال 1346 
در نجف آباد اصفهان به دنیا آمد.

در دوران هشت ســال دفاع مقدس غلامی نیز 
مثل همه دانش آموزان مشــتاق حضور در جبهه ها 
درس را رها کرد و با عضویت در بسیج مسجد، سنگر 
جبهــه را انتخاب کرد و با تغییر ســال تولدش در 
عملیات والفجر مقدماتی حضور پیدا کرد و داوطلبانه 
بــه گروه تخریب پیوســت و بعــد در والفجر3 و 4 

شــرکت کرد. در دی ماه 1362 عضو رسمی سپاه شد و در خیبر و بدر نیز صفحات 
تاریخ رزم را ورق زد. محمود در ســال1364 دوره مربیگری تخریب را آموزش دید 
و بــا حضور در عملیات  های والفجر8، کربلای5، 8 و نصر7 و بیت المقدس2، 4، 7 و 
غدیر همچنان در بزم رزم عاشقانه جبهه ها میهمان بود که در همین دوران از ناحیه 
کتف و دست مجروح و جانباز شد. دست تقدیر او  را به جبهه تفحص اعزام کرد. او 

در تاریخ  74/10/2 در جریان عملیات تفحص به شهادت رسید.
مزار شهید تفحص »محمود غلامی« در قطعه 29 ردیف14 شماره 7 است.

به یاد شهید »محمود غلامی فتلکی«
 میهمان جبهه ها

واگیردار  بیماری های  مدیریت  مرکز  رئیس 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
سال جاری تاکنون موردی از کرونا ویروس در 

کشور وجود نداشته است.
بــه گــزارش خبرگزاری فــارس از رفســنجان، 
»محمد مهدی گویا« ظهر دیروز در حاشــیه بازدید از 
بخش های بیمارستان علی بن ابی طالب)ع( رفسنجان 
اظهار داشــت: از سه مورد بیمار مبتلا به بیماری های 

تنفســی که در رفســنجان فوت کردند، هیچ  یک به 
عفونت کرونا ویروس مبتلا نبودند.

گویــا در مورد ســه بیماری که در بیمارســتان 
علی بن ابی طالب )ع( رفســنجان فــوت کردند، اظهار 
داشت: یکی از آنها مادر بارداری بوده که آنفلوآنزای وی 
تأیید شده، یک نفر هم زمینه بیماری تنفسی داشته و 
مورد سوم هم بیمار دیابتی بوده است، کادر پزشکی در 

این جریان به  خوبی کار خود را انجام دادند.

رئیس مرکز مدیریت بیماری های واگیردار وزارت 
بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی تصریح کرد: با 
بررسی هایی که شخصا انجام دادم بهترین مراقبت از 
بیماران صورت گرفته و تمام اصول بهداشتی درمانی 

برای این بیماران انجام شده است.
وی خاطر نشــان کرد: تعدادی بیمــار هم که به 
ویروس آنفلوآنزا مبتلا بودند با مراقبت های بیمارستانی 

سلامت خود را به دست آوردند و مرخص شدند.

رئیس مرکز مدیریت بیماری های واگیردار وزارت بهداشت:

امسال موردی از كرونا در كشور نداشتیم

معاون علمی و فناوری رئیس جمهور گفت: 
شرکت های دانش بنیان تولیدی دارای معافیت 
مالیاتی هستند و امسال 1500 شرکت معافیت 
گرفتند و شرکتی داشته ایم که 15 میلیارد تومان 

معافیت مالیاتی داشته است.
به گــزارش خبرگزاری فارس از تبریز، »ســورنا 
ستاری« عصر دیروز در جمع مدیران اجرایی و فعال 
در زمینه شرکت های دانش بنیان آذربایجان شرقی با 
بیان اینکه در زمینه حمایت از شرکت های دانش بنیان 
سیســتم ساده ای تعریف شده اســت، اظهار داشت: 
ســتادهای مختلفی در این زمینه فعال هســتند که 

معافیت های مالیاتی برای شرکت های دانش بنیان از 
جمله این حمایت ها بوده و فعالان این امر باید با این 

سیستم آشنا شده و از آن استفاده کنند.
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور تاکید کرد: 
شرکت های فناورانه به ســه دسته تقسیم شده اند و 
آمادگی داریم تا مشکلات شرکت های دانش بنیان را 

در زیرساخت فعلی بررسی کنیم.
آینــده جوانــان و نوجوانــان  ادامــه داد:  وی 
آذربایجان شرقی و کشور در همین امور و شرکت های 
دانش بنیان هست و در واقع سرمایه اصلی ما جوانان 
و نیروی های انسانی هســتند نه ذخایر نفت و گاز و 

باید به سمتی برویم که مشکلات را مورد بررسی قرار 
دهیم و حل کنیم.

ستاری از تشــکیل کریدور صادراتی دانش بنیان 
خبــر داد و گفت: در زمینــه حمایت های صادراتی و 
استانداردســازی اقداماتی انجام داده ایم تا تســهیل 

صادرات صورت گیرد.
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور تصریح کرد: 
در زمینه حمایت از شرکت های دانش بنیان رقم های 
خوبی اختصاص می یابد که امیدواریم مورد استفاده 
قرار گیرد و مشــکلات مورد بررسی قرار گیرد تا در 

سیستم موجود بتوانند حرکت کنند.

معاون علمی و فناوری رئیس جمهور خبر داد

تشکیل كریدور صادراتی دانش بنیان


